
محمد نصرتی در گفت وگو با »فرهیختگان«: سپاهان همه مهاجمان را جذب کرد و شبهه به وجود آورد

آنقدر  پیشنهاد سپاهان به اسدی بالا بود که جواب ما را نداد
 جواب اختلاف خمز  و باشگاه پیش من نیست      مشکل عبدی این است که خود را باور ندارد

پرسپولیس در فاصله سه روز مانده به دیدار با النصر عربستان تمرینات خود 
کتیکی و کامل  را در ورزشـــگاه شـــهید کاظمی ادامه داد. در واقع تمرینات تا
ی با حریف عربستانی از زمانی شروع شد که ملی پوشان  سرخپوشان برای باز
ی دوســـتانه پرسپولیس با ملوان بود  این تیم به اردو برگشـــتند. البته قبل از باز
ی حداقل  کـــه ایـــن اتفاق رخ داد و یحیی گل محمدی ســـعی کـــرد در این باز
ی دهد. البته به جـــز وحید امیری که  یکنان ملی پوشـــش را باز یـــک نیمـــه باز
یســـک نکند. کاپیتان سرخپوشان در  یکن ر یحیی ســـعی کرد در مورد این باز
تمرینات تیم ملی از ناحیه همســـترینگ احســـاس درد کرد و به همین خاطر 
ی با آنگولا او را به میدان نفرستاد. همین کار را یحیی  هم امیر قلعه نویی در باز
یکن در ادامه در تمرینات گروهی  ی بـــا ملوان انجام داد. البته ایـــن باز در بـــاز
ی حســـاس سه شـــنبه  تیمش شـــرکت کرد و مشـــکلی هم برای حضور در باز

شب سرخپوشان ندارد. 

   حمایت غیرمستقیم بازیکنان از گل محمدی
هفته گذشته مهم ترین اتفاقی که در پرسپولیس رخ داد جذب نبیل باهویی در 
آخرین ســـاعات قبل از تکمیل لیســـت آسیایی سرخپوشان بود. بازیکنی که در 
واقع خرید رضا درویش و اطرافیانش برای پرسپولیس بود و کادرفنی سرخپوشان 
نقشـــی در آن نداشـــت. این موضوع درعرض 24 ســـاعت حواشی زیادی را برای 
پرســـپولیس ایجاد کرد. ناگفته نماند در ایجاد این حواشـــی دو دســـتیار ایرانی 
یحیی؛ عسگری و خانبان نقش اساسی را با استوری خود ایجاد کردند تا اینکه 
خود یحیی هم تصمیم گرفت نظرش را درمورد خرید باشگاه اعلام کند. در واقع 
او صراحتا اعلام کرد که مهاجم جدید با نظر او جلب نشده اما ترجیح می دهد 
به خاطـــر حفـــظ آرامش در تیم فعلا ســـکوت اختیار کند. اما هنوز این حواشـــی 
فروکش نکرده بود که بازیکنان پرســـپولیس در یک اســـتوری مشـــترک نسبت به 
مسائل مالی علیه باشگاه خود موضع گیری کردند. این درحالی بود که آنها تقریبا 
10 روز پیـــش 10 درصـــد قـــرارداد این فصل خود را دریافت کرده بودند و درویش نیز 
در برنامه تلویزیونی خبر از پرداخت 10 درصد دیگر تا قبل از بازی با النصر داده 
بود. واقعیت امر این است که سرخپوشان با این استوری بیشتر هدف شان این 
بود که در شکاف به وجود آمده بین مدیریت باشگاه و کادرفنی با انتقاد از باشگاه 
به نوعی از سرمربی تیم شان حمایت کرده باشند. سرخپوشان قبل از این اقدام در 
گروه واتساپی خود هماهنگی لازم را با یکدیگر انجام داده و همه بزرگ تر های تیم 
با این اقدام موافق بودند. ناگفته نماند سرخپوشـــان از اینکه رضا درویش قبل از 
آغاز فصل پاداش های آنها بابت قهرمانی در لیگ و جام حذفی را به آنها پرداخت 
نکرد و هنوز هم این اتفاق رخ نداده دل خوشی از او ندارند و از این رو فرصت را 

غنیمت شمرده و علیه وی موضع گیری کردند. 

   ادعای پرسپولیس درمورد بازیکن سوئدی
در یکی دو ماه اخیر باشـــگاه پرســـپولیس بازیکنان معرفی شده از سوی یحیی را 
یکـــی پـــس از دیگری بـــه بهانه های مختلف رد کرده و درنهایـــت در روز آخر رضا 
درویش به اتفاق اطرافیانش یک مهاجم سوئدی را وارد لیست آسیایی تیم شان 
کرد. نکته قابل توجه اینکه در این مورد مسئولان باشگاه پرسپولیس مدعی هستند 
که لوکادیا را هم باشگاه به گل محمدی معرفی کرد و چون او مهاجم خوبی از آب 
درآمـــد صحبتی درخصوصش مطرح نکردند! موضوع دیگر اینکه افراد مســـئول 
در باشگاه پرسپولیس مدعی اند که جذب مهاجم سوئدی حدود 350 هزار دلار 
برای آنها آب خورد درحالی که اگر می خواستند یکی از بازیکنان مدنظر کادرفنی 
را جذب کنند هم باید حدود یک میلیون دلار هزینه می کردند و هم اینکه مجبور 
بودند قرارداد دوساله امضا کنند. به هر حال در چند سال اخیر سرمربی پرسپولیس 
خرید ناموفق خارجی با قیمت بالا کم نداشت و این موضوع مشکلات زیادی را 

برای این تیم در پی داشت. 

   درویش خواستار دیدار با  گل محمدی شد
حواشی پیرامون پرسپولیس بعد از استوری بازیکنان به نشانه اعتراض به مدیریت 
باشـــگاه خود حواشـــی این تیم را به اوج خود رســـاند. در همین راستا رضا درویش 
تصمیم گرفت ترتیب یک جلسه فوری را با گل محمدی بدهد تا به نوعی مشکلات 
را حل کنند. طرفین در نشست دونفره خود درمورد مسائل مختلف که عمده ترین آن 
جذب بازیکن سوئدی بدون نظر مثبت سرمربی تیم و مسائل مالی بود، صحبت 
کـــرده و تـــلاش کردنـــد که حداقل در این مقطع آرامش را در تیم شـــان حاکم کنند. 
اگرچه به ظاهر این اتفاق رخ داده و یحیی هنوز بابت اتفاقی که در تیمش رخ داد 
حسابی شاکی است. ناگفته نماند که درویش در این جلسه به سرمربی تیمش 
قول داد تا قبل از بازی با النصر نیز پرداختی به اعضای تیم داشته باشد تا آنها با 

آرامش بیشتری به مصاف این حریف بروند.

   باهویی امروز  تست پزشکی می دهد
مهاجم سوئدی تازه وارد پرسپولیس جمعه شب با استقبال مدیر بین الملل این 
باشـــگاه وارد ایران شـــد و در هتل اســـتقرار پیدا کرد. او روز گذشته را به استراحت 
پرداخت و قرار است امروز با حضور در ایفمارک تست های پزشکی را پشت سر 
بگذارد. باهویی در ادامه کارهای مربوط به قراردادش را با باشگاه پرسپولیس انجام 
خواهد داد و احتمالا فردا فرصت حضور در تمرینات این تیم را نیز پیدا کند. البته 
نبیل شانسی برای بازی مقابل النصر ندارد و احتمالا از بازی با پیکان در لیست 20 
نفره این تیم قرار بگیرد هرچند که او برای اینکه خودش را به کادرفنی سرخپوشان 

تحمیل کند کار خیلی سختی دارد. 

   اردوی 48 ساعته برای بازی با النصر
یحیی گل محمدی از مدیریت باشگاهش خواسته شرایطی را فراهم کنند که برای 
بازی با النصر 48 ساعت زودتر به هتل بروند. از این رو سرخپوشان بعد از تمرین عصر 
امروز راهی هتل آزادی خواهند شد. قرار است در این اردو همه نفرات تیم حضور 
داشته باشند و در تمرین آخر نفرات خط خورده از لیست مشخص خواهند شد. 

   دوشنبه تکلیف بیرو مشخص می شود
مصدومیت علیرضا بیرانوند در بازی دوستانه ایران با بلغارستان یکی از دغدغه های 
مهم هواداران و مربیان تیم پرسپولیس بوده است. علی بیرو از تقریبا ابتدای هفته 
گذشـــته روزانـــه دو نوبـــت فیزیوتراپی را در برنامه های خود قـــرار داد که یکی از این 

جلسات زیر نظر پزشک متخصص بود. در همین راستا او روز چهارشنبه 
قبل  ام آر ای دیگری از کشاله مصدومش گرفت تا شرایط درمانی 

بررسی شود. کادر پزشکی سرخپوشان بعد از دیدن جواب 
 ام آر ای این دروازه بان وضعیت او را نسبتا مثبت ارزیابی 

کرده انـــد امـــا هنوز بـــه او مجوز حضـــور در تمرینات را 
نداده اند. قرار است آخرین وضعیت بیرانوند در تمرین 

روز دوشنبه سرخپوشان بررسی شود و اگر او در انجام 
تست های مخصوص دردی در کشاله اش نداشته 

باشد آن وقت در تمرین آخر تیمش شرکت می کند 
تا بتواند در بازی با النصر به میدان برود. 

   رفیعی آماده بازی با النصر
در روزهایـــی کـــه علیرضـــا بیرانونـــد در تمریـــن 

دروازه بان هـــای پرســـپولیس شـــرکت نـــدارد، ننکا 
تـــلاش می کنـــد که امیـــر رفیعی را از هـــر نظر آماده 
بازی با النصر کند. به خاطر همین مساله هم یحیی 
گل محمـــدی در بـــازی دوســـتانه روز چهارشـــنبه 
تیمـــش با ملـــوان از رفیعی به طور کامل در ترکیب 
اصلی اســـتفاده کرد. این دروازه بان جوان در این 
مسابقه دروازه اش یکبار به طور جدی تهدید شد 
که آن هم منجر به تک گل شاگردان مهدی تارتار 
شـــد. البتـــه روی ایـــن گل رفیعی مقصـــر نبود و 
عکس العمل لازم را نیز از خود نشان داد. به هر 
حال با وجود اینکه شانس بیرانوند برای حضور 
در بازی با النصر نسبتا زیاد است، یحیی و ننکا 
روی رفیعی تمرکز کرده اند تا اگر بیرو نرسید از او 

در ترکیب اصلی بهره ببرند. 

شروع تراکتور در فصل نقل وانتقالات تابستانی چنان جسورانه بود که همه 
علاقه مندان به فوتبال توقع تیمی کوبنده از پاکو خمز داشتند. با شروع لیگ 
اما چنان در سراشیبی قرار گرفتند که توانمندی ها به سرعت جای خود را 
به حواشی سپرد و قبل از همه این خمز بود که با اظهاراتش در کنفرانس 
خبری بذر حاشیه را پاشید. در ادامه هرچند مدیریت این باشگاه در راستای 
عادی سازی تلاش کرد اما حتی شعارهای عیبی یوخ هم افاقه نکرد. در ادامه 
تراکتور با خوددرمانی موفق شد از بحران خارج شود. از این رو در آستانه 
بازی هوادار و در روزهایی که باز هم تراکتور یک پای حواشی فوتبالی از 
جمله سقف قراردادهاست با محمد نصرتی گفت و گو کردیم. حرف های 

مربی تراکتور با »فرهیختگان« را بخوانید. 

تعطیلات برای تراکتور چطور بود؟
تمرینات خوب و منظمی انجام دادیم. دوست داشتیم بازی های تدارکاتی خوبی 
انجام دهیم اما حریفان یا بازی داشتند یا در شهر خود مشغول تمرین بودند. از 
این رو موفق نشدیم تدارک خوبی ببینیم. کادر فنی تیم تراکتور خیلی موافق این 
تعطیلات مکرر در لیگ نیست. تا تیم می خواهد جا بیفتد لیگ دچار سکته 

می شود و خمز نیز از این بابت شاکی است. 
لیگ امسال را چطور ارزیابی کردید؟

برخی مربیان چند هفته اول را فدای آماده سازی تیم شان می کنند و توقع دارند از 

هفته پنجم به بعد تیم واقعی شان را ببینیم اما من قائل به این موضوع نیستم. اگر 
قرار است تیمی از چند هفته اول در افت باشد خب چرا آماده سازی پیش فصل 
را زودتر انجام نمی دهند. تفاوت بین تیم ها همیشه وجود دارد. قدرت های لیگ 
اما امسال خوب نشان دادند. تیم ما متاسفانه به قرعه بدی خورد، تغییرات زیادی 
داشت و لیگ را با بدشانسی شروع کرد. با این حال هماهنگی به وجود آمده و 

ما از این پس بهتر می شویم. 
از ابتدا خوب نتیجه نگرفتید و در همان ابتدا صدای اعتراض خمز بلند شـــد. در 

اختلاف بین خمز و باشگاه حقیقت ماجرا چه بود؟
اختلاف زیادی نبود. البته من در نقل وانتقالات دخالتی نداشتم از این رو جزئیات 
را نمی دانم. شاید جواب این پرسش پیش من نباشد اما چیز مهمی که وجود دارد 
تغییرات 80 درصدی تیم مان بود. این تغییر زیاد در کنار قرعه نامناسبی که در 
لیگ به ما خورد باعث شد روزهای سختی را سپری کنیم. از طرفی خیلی زود به 
مصاف شارجه ای رفتیم که بیشترین لژیونر را داشت و تیم خوبی بود. به خاطر از 
دست دادن آسیا خیلی ناراحتیم. حیف که تیم تراکتور و تماشاگرانش در آسیا 

نیستند. جایمان خالی است!
این موانع قابل پیش بینی بود، چرا تدارک بهتری ندید تا زودتر از آنچه توقع می رفت 

به هماهنگی برسید و مشکلاتی که اشاره کردید واقعا مشکل نباشند؟
ما دوست داشتیم این اتفاق رخ دهد و در ترکیه هم بازی های تدارکاتی خوبی 
انجام دادیم. در ایران هم یکی از هدف ها بازی تدارکاتی خوب بود اما تیم هایی 
که دعوت کردیم به تبریز نیامدند. حتی حاضر بودیم هزینه پرواز و اسکان رقبا 
را فراهم کنیم. کادرفنی به این نتیجه رســـیده بود که باید بیشـــتر بازی تدارکاتی 
انجام دهیم. تیم ها اما از قبل بازی های تدارکاتی خود را برنامه ریزی کرده بودند. 

از طرفی ســـامان لیگ برنامه دقیق مســـابقات را مشـــخص نمی کرد و همه با هم 
مشـــکل ما شـــد. برخی بازیکنان تاثیرگذار ما مثل رضا اسدی، هادی محمدی 
و رزاق پور نخواســـتند بمانند و پر کردن جای خالی شـــان خیلی ســـخت بود. از 
طرفی بازیکنان خوبی گرفتیم مثل عبدی که شاید زیاد بازی نکردند اما باکیفیت 

هستند و اگر عبدی خود را باور کند گل می زند. 
تیم شما هم هزینه زیادی در نقل وانتقالات انجام داد. آیا اسدی ارزش نداشت تا 

کادر فنی از باشگاه بخواهد کمی سرکیسه را شل کند؟
من با خود بازیکن نه ولی با مدیربرنامه او به شکل خاص سه چهار باری صحبت 
کردم ولی آنقدر پیشنهاد این بازیکن از سپاهان بالا بود که حاضر به مذاکره با ما 
نشدند. اسدی ادعا می کند با او صحبتی نشده شاید با او صحبت نکردیم اما 
با مدیربرنامه اش بارها صحبت کردیم. حتی خمز مدعی است با او صحبت 
کرده  است. ما معقول هزینه کردیم. تا جایی که می دانم سقف را رعایت کرده و 
هنوز هم تا جایی که می دانم جا داریم و می توانیم بازیکن جذب کنیم. می بینید 
که سختگیری های زیادی هم برای رعایت فیرپلی مالی انجام می شود. امیدوارم 
این سختگیری ها تداوم داشته باشد. اگر قرار باشد در ادامه باز هم باشگاه ها 

را رها کنند فایده ای ندارد. 
در بحـــث تخلـــف ســـپاهان دو دیدگاه وجود دارد. برخـــی می گویند این جریمه در 
راستای صدرنشینی پرسپولیس بود و برخی معتقدند سپاهان واقعا به درستی جریمه 

شد. نظر شما به عنوان یکی از باشگاه های شاکی چیست؟
قانون باید برای همه یکســـان باشـــد چه ربطی به پرســـپولیس و دیگر باشگاه ها 
دارد؟ در فوتبال اروپا هم منچسترسیتی به شدت مورد بازرسی مالی قرار گرفت 
و حتی در کالچو ایتالیا از یوونتوس کسر امتیاز شد. قانون باید برای همه یکسان 

باشد و کسی نتواند قانون را دور بزند. من 
کارشناس نیستم ولی امیدوارم آنهایی 

که تخصص دارند همه باشگاه ها را 
بررسی کنند تا اتفاق ناجوانمردانه ای 
رخ ندهد. یکی از موضوعات مورد 
بحث درباره سپاهان این است که 

همـــه مهاجمان بـــازار را جذب کرد و 
شبهه به وجود آورد. 

درست است که خمز مربی خوبی است اما 
در یارگیری نابلد و به همین دلیل با تیم بردیف 

موفق بود اما با تیم خودش نه؟
من اصلا در یارگیری دخالت نکردم اما بردیف 
از گوستاوو در چه پستی بازی می گرفت؟ او 
بازدهی خوبی نداشت و وینگر بود و خمز با 
تغییر پست او را شکوفا کرد. یا صفا هادی با 
بردیـــف فرصت بازی پیدا نکرد اما با خمز به 

ستاره تبدیل شد. رضا اسدی را نیز خمز مهاجم 
و دگرگون کرد. از طرفی از هواداران توقع دارم تیم 

را حمایت کنند. آنها احساسی هستند و بازیکنان 
را واقعا دوست دارند اما اولویت باید با تیم باشد. بازیکنان 

زیادی آمدند و رفتند. نباید اجازه دهیم برخی خود را پشت 
هوادار پنهان کنند.

گزارش »فرهیختگان« از آخرین شرایط قرمزها پیش از مصاف با النصر

بیرو دوشنبه تست می دهد؛ امیری استراحت کرد
شی

ورز
شی

ورز
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

گهی مناقصه  عمومی دومرحله ای همراه با ارزیابی کیفی      شرکت ملی نفت ایران تجدید آ
شرکت نفت و گاز پارس

 مناقصه شمارهWSS-0050167  با شماره فراخوان سامانه ستاد  55 20020010340000
شرکت نفت و گاز پارس در نظر دارد خرید 11 قلم )28 عدد(

KENT” ELECTRONIC DIFFERENCIAL PRESSURE TRANSMITTER”
مورد نیاز خود را با برگزاری مناقصه عمومی دومرحله ای طبق شرایط زیر از طریق یک 

شرکت واجد صلاحیت تأمین نماید.
شرایط و مدارک لازم جهت دریافت استعلام ارزیابی کیفی:

الف( داشتن تجربه کافی و مرتبط با موضوع کار
گهی  تغییرات )مندرج در روزنامه رسمی( ب(  اساسنامه،  اظهارنامه ثبت شرکت و آخرین آ

ج(  ارائه کد اقتصادی، شناسه ملی
گهی       از کلیه اشخاص حقوقی واجد شرایط دعوت می گردد بلافاصله پس از چاپ آ
گهی نوبت دوم تا پایان ساعت اداری، به نشانی  اول و حداکثر 3 )سه( روز پس از انتشار آ
اینترنتی WWW.SETADIRAN.IR  قسمت سامانه مناقصات مراجعه نموده و پس از 

اخذ کد کاربری و رمز عبور نسبت به دریافت اسناد اقدام نمایند.
     کلیه مراحل برگزاری فراخوان ارزیابی کیفی از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 

دولت انجام خواهد شد.
    لازم اســـت مناقصه گران درصورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در ســـایت 
مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

 اطلاعات و اسناد مناقصه عمومی پس از برگزاری فرآیند ارزیابی کیفی و ارسال دعوتنامه 
از طریق سامانه ستاد به مناقصه گران ارسال خواهد شد.

ی  ن محترم مهندســـی، پژوهش و فناور نظر به اینکه به اســـتناد بخشـــنامه معاو

وزارت نفـــت، به شـــماره 97/213943 مـــورخ 1397/5/10، انعقاد قرارداد و انجام 
یـــد صرفـــا بـــا تامین کنندگانـــی کـــه نام آنهـــا در فهرســـت بلند ســـامانه تامین  خر
الکترونیکـــی کالای صنعـــت نفـــت) EP( قراردارد، امکان پذیر اســـت. بنابراین 
یفات لازم جهت قرارگرفتن در فهرســـت سامانه  مناقصه گر موظف به انجام تشـــر
یخ انعقاد قرارداد بوده و هرگونه تبعات ناشـــی از عدم رعایت مقررات  EP تا تار

فـــوق، متوجه مناقصه گر خواهد بود.
آخرین مهلت ارسال پاسخ استعلام ارزیابی کیفی: دو هفته پس از آخرین مهلت دریافت 

اسناد استعلام ارزیابی کیفی در سامانه مذکور بارگذاری نمایند. 
تاریخ و محل تحویل اسناد مناقصه: متعاقبا به اطلاع واجدین شرایط خواهد رسید. 

آخرین مهلت تحویل پیشنهاد و تاریخ گشایش پیشنهادها: طبق تاریخ های مندرج در 
اسناد مناقصه.

لازم به ذکر است پیشنهادهای ارائه شده توسط مناقصه گران می بایست حداقل تا 3 ماه 
از تاریخ تحویل پیشنهاد مالی معتبر باشد.

، متقاضیان می توانند با شماره تلفن 5 و 83762604- درصورت نیاز به اطلاعات بیشتر
021 تماس حاصل نمایند.

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
مرکز تماس: 021-41934  

دفتر ثبت نام: 88969737 و 85193768                                                                     
شرکت نفت و گاز پارس  روابط عمومی
شماره شناسه1566581

نوبت اول گهی مزایده عمومی  آ
:دانشگاه آزاداسلامی واحد تهران شرق دستگاه مزایده گذار

موضوع مزایده: اجاره انتشارات دانشجویی

دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران شرق واقع در  تهران – سه راه افسریه کیلومتر18بزرگراه 

ع(- شـــهر قیامدشـــت در نظر دارد نســـبت به انتخاب پیمانکار انتشارات  امام رضا)

دانشجویی از طریق مزایده عمومی به اشخاص حقیقی و حقوقی واجد شرایط واگذار 

نماید. لازم به ذکر است ارائه مدارک در زمان اخذ اسناد الزامی می باشد.

یـــال بـــه  * هزینـــه خریـــد اســـناد شـــرکت در مزایـــده عمومـــی: واریـــز مبلـــغ 1/000/000 ر

حساب0108282744003 با شناسه واریز100869نزد بانک ملی شعبه پاکدشت به نام 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران شرق )غیرقابل استرداد(

* مهلت جهت خرید اسناد مزایده عمومی: از روز یکشنبه مورخ 1402/06/26 لغایت روز 

یکشنبه مورخ 1402/07/09 به مدت10روز کاری

* ســـپرده شـــرکت در مزایده مبلغ 350/000/000 میلیون ریال با ارائه ضمانتنامه بانکی 

خواهد بود.

* متقاضیان شرکت در مزایده عمومی می توانند جهت بازدید محل انتشارات و اطلاع از 

شرایط و خرید اسناد مزایده به طبقه اول ساختمان اداری- دفتر مدیر امور اداری واحد 

تهران شرق مراجعه یا با شماره 33594333 تماس حاصل فرمایند.

گهی به عهده برنده مزایده می باشد. * هزینه چاپ آ

*دانشگاه نسبت به رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات واصله اختیار تام خواهد داشت.

* سایر شرایط در فرم اسناد مزایده مندرج و برای تمامی شرکت کنندگان الزام آور است.

نوبت دوم

۰9398888۶99

مجـــــــری انحصـــــــــــاری
 تبلیغــــــــــات محیطــــــــی
 دانشـــگاه آزاد اســـلامی

نیلوفر مژدهی
خبرنگار


